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1  Σε πανδημία έχουν εξελιχθεί οι αιφνίδιοι θάνατοι
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 17 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

576.72 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

[ΤΗΝ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ
Ανά Ai'yss topes πλέον έχουμε και από έναν

Σε πανδημία έχοαν εξελιχθεί οι αιφνίδιοι θάνατοι
Εκφράζεται π απορία γιατί απάρχει ενημέρωση για 
aiipvi'Sious θανάτοικ μόνο από την επαρχία; Στην 
Αθήνα των μερικών εκατομμυρίων ανθρώπων δεν 
σημειώνονται; BoXos, Λάρισα, Τρίκαλα, Πάτρα και 
Κρήτη, π επαρχία βρίθει από τέτοια περιστατικά, 
αλλά τίποτα δεν ακούγεται από τπν πρωτεύουσα.
Το προφανέε είναι όχι χα χοπικά Μέσα Ενημέρωσηε κάνουν καλύ- 
χερη καχαγραφή αυχών χων επεισοδίων, όπωε έκαναν εξάλλου 
πάνχα και με xous απλούε καθημερινούε θανάχουε ενημερώνο- 
νχαε χην χοπική κοινωνία. Τ α εθνικήε εμβέλειαε ΜΜΕ, άλλεε φο- 
ρέε αναδημοσιεύουν, χιε περισσόχερεε φορέε όχι, αλλά σπανίωε 
καχαγράφουνχα περισχαχικά σχην «έδρα» χουε.

«Έφυγε» ενώ έκανε ψαροντούφεκο
Σχο μεχαξύ, έναε αιφνίδιοε θάναχοε σημειώθηκε σχα παράλια χου 
Δ. Αγιάε σχη Λάρισα καθώε έναε 47χρονοε έκανε ψαρονχούφεκο 
και χελικά, ύσχερα από μια αδιαθεσία, πέθανε από καρδιακό επει
σόδιο. Σύμφωνα με χιε πρώχεε πληροφορίεε, ο 47χρονοε, ενώ 
έκανε ψαρονχούφεκο σχα παράλια χηε Λάρισαε, αισθάνθηκε ένχο- 
νη αδιαθεσία. Καχάφερε να βγει σχην ακχή και να ζηχήσει βοήθεια. 
Από χο σημείο περνούσε χο ασθενοφόρο που χον παρέλαβε άμεσα 
και χον μεχέφερε σχο ιαχρείο χηε Σωχηρίχσαε. Εκεί διαπισχώθηκε 
όχι ο άνδραε είχε -μάλλον- υποσχεί καρδιακό επεισόδιο.

AiipviOios θάνατο$ στην Κοζάνη
Σχην Κοζάνη, και συγκεκριμένα σχο χωριό Ανω Κώμη, έναε ακό
μα ξαφνικόε θάναχοε καχαγράφηκε, χα ξημερώμαχα χηε Κυριακήε. 
Σύμφωνα με χην ισχοσελίδα kozan.gr έναε 46χρονοε ο οποίοε βρι-

σκόχαν σχο πανηγύρι «Ζήσεια 2022» με χην οικογένειά χου, ένιω
σε αδιαθεσία και έχασε χιε αισθήσειε χου. Δύο γιαχροί που βρίσκο- 
νχαν σχο πανηγύρι χου έκαναν ΚΑΡΠΑ. Δυσχυχώε ο άχυχοε άνδραε 
καχέληξε. Οι πρώχεε ενδείξειε δείχνουν όχι ο 46χρονοε, παχέραε 
δύο παιδιών, υπέσχη καρδιακή ανακοπή.

Πέθανε στο μνημόσυνο του φίλου του
Έναε 57χρονοε άφησε χην χελευχαία χου πνοή χην ώρα που βρι- 
σκόχαν σε προαύλιο εκκλησίαε επίσηε σχην Κοζάνη. Το περισχα- 
χικό σημειώθηκε, σχον προαύλιο χώρο χηε εκκλησίαε χου Αγί
ου Νικολάου Σιάχισχαε όπου ο 57χρονοε βρισκόχαν σχο 40ήμερο 
μνημόσυνο χου παχέρα ενόε συναδέλφου χου, όχαν ξαφνικά ένιω

σε αδιαθεσία και λιποθύμησε. Σύμφωνα με χα χοπικά Μέσα Ενη- 
μέρωσηε, ο άνδραε που έχασε χελικά χη ζωή χου ξαφνικά, ήχαν ο 
εκπαιδευχικόε θωμάε Βελώνηε ο οποίοε υπηρεχούσε ωε Διευ- 
θυνχήε χου 1 ου δημοχικού σχολείου σχην Κοζάνη.

Aiq>vi0ios θάνατο$ 45χρονου μέσα στπ θάλασσα
Μία νέα χραγωδία καχαγράφηκε ανήμερα χον Δεκαπενχαύγουσχο 
με έναν ακόμα άνθρωπο να αφήνει χην χελευχαία χου πνοή σχην 
Κρήχη. Το χραγικό περισχαχικά καχαγράφηκε σχην παραλία χων 
Αγίων Αποσχόλων σχα Χανιά όπου έναε 45χρονοεΈλληναε απο
λάμβανε χο μπάνιο σχη θάλασσα. Φωε σχα ακριβή αίχια χου θανά- 
χου θα ρίξει η ιαχροδικασχική εξέχαση.
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1  Μόνο τον Ioύλιο 110.000 (!) επαναμολύνσεις
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

130.85 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μόνο τον Iouflio 
110.000 (!) 
επαναμοΑύνσει$
Ακόμα και πέντε φορές μπορεί να μολυνθεί 
κανείςαπό κορονόιο, σύμφωνα με την ομότιμη 
καθηγήτρια Παθολογίας του Εθνικού και Κα- 
ποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών και πρό
εδρο της Ελληνικής Εταιρείας Χημειοθεραπεί
ας Ελένη Γαμαρέλλου (φωτό), όπως αποκάλυ
ψε σε τηλεοπτική εκπομπή στην οποία μίλησε 
για το τεράστιο ζήτημα που έχουν προκαλέσει 
οι επαναμολύνσεις.

«Το κύριο πρόβλημα που έχουμε αυτή 
τη στιγμή είναι οι επαναμολύνσεις μέχρι τέσ
σερις και πέντε φορές. Μόνο 
τον Ιούλιο είχαμε 110.000 
επαναμολύνσεις!» απο
κάλυψε χαρακτηριστικά 
η καθηγήτρια. Η κυρία 
Γιαμαρέλλου αναφέρθη
κε και στα εμβόλια, επιση- 
μαίνοντας ότι αυτά που κά
νουμε τώρα δεν καλύπτουν το στέλεχος Β.5, 
το οποίο καταφέρνει να «διαφεύγει». Παράλ
ληλα, δήλωσε πως η τρίτη και η τέταρτη δόση 
των mRNA εμβολίων μάς καλύπτουν για συ
γκεκριμένο χρονικό διάστημα.

«Αν δεν νοσήσεις, προσθέτεις αντισώμα
τα για ένα τρίμηνο. Μετά, σιγά σιγά πέφτουν 
τα αντισώματα και μένεις ακάλυπτος» είπε η 
καθηγήτρια, η οποία έσπευσε να καλέσει τους 
πολίτες άνω των 60 ετών και όσους έχουν υπο- 
κείμενα νοσήματα να κάνουν την τέταρτη δό
ση του εμβολίου και να λαμβάνουν μέτρα προ
στασίας. «Οσοι έχουν κακοήθειες πρέπει να 
φοράνετη μάσκα τους, να εμβολιάζεται το πε
ριβάλλον τους και, αν έχουν σοβαρή ανοσο- 
καταστολή, μπορούν να πάρουν ένα νέο μο- 
νοκλωνικό αντίσωμα, το οποίο θα τους χορη
γήσει ο γιατρός τους» πρόσθεσε.

Η Ελένη Γαμαρέλλου τόνισε πως θα πρέ
πει να συνεχίσουμε να φοράμε μάσκες κατά 
του ιού στους κλειστούς χώρους, ειδικά αν δεν 
έχουμε κάνει το εμβόλιο.

«Η μάσκα υψηλής προστασίας σε προ- 
φυλάσσει γύρω στο 95% και η απλή γύρω στο 
75%» ανέφερε και, σχολιάζοντας την εξέλιξη 
της πανδημίας, είπε πως οι σκληροί δείκτες αρ
χίζουν να είναι πάλι σε καλή κατάσταση.
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1  Ποιες ηλικιες «χτυπά» o ερπης ζωστήρας
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

203.57 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

floics ηΑικίεε «χτυπά» o epnns ζωστήραε
TO 95% ίου πληθυσμού άνω ίων 50 ετών έχει ήδη 
νοσήσει από τον ιό ιης ανεμοβλογιάς, με αποτέλε
σμα να τους καθιστά πιο ευάλωτους στον έρπητα 
ζωστήρα. Μάλιστα, οι πιθανότητες νόσησης αγγί
ζουν το 25% και κύρια αιτία είναι η σταδιακή εξα
σθένιση του ανοσοποιητικού συστήματος, καθώς 
και η ύπαρξη χρόνιων υποκείμενων νοσημάτων, 
όπως ο σακχαρώδης διαβήτης, η χρόνια αποφρα
κτική πνευμονοπάθεια, το άσθμα, η χρόνια νεφρι
κή νόσος, η κατάθλιψη, η φλεγμονώδης νόσος του 
εντέρου κ.ά. Ο έρπης ζωστήρας δεν μεταδίδεται από 
κάποιον που ήδη νοσεί.

Τα συμπτώματα του έρπητα ζωστήρα, αυτού του 
εξαιρετικά επώδυνου λοιμώδους νοσήματος, κυμαί
νονται από ήπια έως πολύ σοβαρά, ενώ το κυρτότερο

από αυτά, όπως σημειώνεται, είναι ο οξύς διαπερα
στικός πόνος στην περιοχή του εξανθήματος. Κατά 
μέσο όρο η νόσος έχει διάρκεια από 2 έως 4 εβδο
μάδες και επηρεάζεται σημαντικά η ποιότητα ζωής 
των ασθενών. Επίσης, έχουν παρουσιαστεί σοβαρές 
επιπλοκές για τους ασθενείς, όπως η Μεθερπητική 
νευραλγία (ΡΗΝ) (περίπου στο 30% των κλινικών 
περιπτώσεων) και ο Οφθαλμικός έρπης ζωστήρας 
(που εμφανίζεται περίπου στο 25%).

Αξιοσημείωτο είναι ότι ο έρπης ζωστήρας εμφα
νίζεται σε 1 στα 3 άτομα, που έχουν προηγουμένως 
νοσήσει από ανεμοβλογιά, αποτελώντας ένα από τα 
πιο συχνά νοσήματα που πλήττει τους ανθρώπους 
μέσης και τρίτης ηλικίας. Η αξία του εμβολιασμού για 
τη συγκεκριμένη νόσο είναι πολύ σημαντική, κυρί

ως διότι δε μπορεί να αντιμετωπισθεί αποτελεσμα
τικά με φαρμακευτική αγωγή, ενώ παρατηρείται και 
μειωμένη αποτελεσματικότητα των θεραπειών για 
την αντιμετώπιση του πόνου.

Η πανδημία του Covid-19 ανέδειξε τη σπουδαία 
δυναμική των εμβολιασμών, όχι μόνο για παιδιατρι
κά ζητήματα, μιας που υπάρχει μία σειρά από λοι
μώδη νοσήματα που αφορούν τον ενήλικα πληθυ
σμό, όπως μεταξύ άλλων ο πνευμονιόκοκκος, η γρί
πη και ο έρπης ζωστήρας. Στην παρούσα χρονική 
στιγμή, το Εθνικό Πρόγραμμα συστήνει τον εμβο
λιασμό κατά του έρπητα ζωστήρα για τους ενήλικες 
μέσης και τρίτης ηλικίας 60-75 ετών, ανεξάρτητα 
από προηγούμενο ιστορικό νόσησης, το υπάρχον 
εμβόλιο να κυκλοφορεί ήδη από το 2014.
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1  Μπαράζ προσλήψεων
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

155.91 cm² Κυκλοφορία: 4120

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

EDITORIAL

TOY
ΓΙΑΝΝΗ ΕΥΑΠΈΛΙΔΗ
jevagelidis@e-typos.com

Μπαράζ
προσλήψεων
ΜΠΑΡΑΖ ΠΡΟΣΛΗΨΕΩΝ
στο Δημόσιο προγραμματίζε
ται μέχρι το τέλος του έτους. 
Οπως πληροφορείται η «Αγο
ρά Εργασίας» και σας παρου
σιάζει σήμερα αναλυτικά, 
αναμένεται να πραγματοποιη
θούν 10.234 νέες προσλήψεις 
μονίμων και εποχικών.

Με επτά νέες προκηρύξεις 
του ΑΣΕΠ θα ηροσλπφθούν 
5.374 μόνιμοι σε νοσοκο
μεία, ασφαλιστικό ταμεία και 
οργανισμούς, επιμελητήρια, 
το υπουργεία Εθνικής Αμυ
νας και Περιβάλλοντος, τπ 
Δημοτική Αστυνομία και τον 
ΟΙΕ. Οι ειδικότητες που θα 
ζητηθούν είναι νοσηλευτές, 
διοικητικοί, τεχνικοί, μηχα
νικοί, βοηθητικό προσωπικό, 
λογιστές, δασοπόνοι, σταθ
μάρχες κ.ά.

Ο μεγαλύτερος διαγωνι
σμός αφορά 3.720 θέσεις 
μόνιμου προσωπικού Πανε
πιστημιακής, Τεχνολογικής 
και Δευτεροβάθμιας Εκπαί
δευσης στο Εθνικό Σύστημα 
Υγείας και είναι θέμα χρόνου 
πλέον η αποστολή της σχετι
κής προκήρυξης 7Κ/2022 στο 
Εθνικό Τυπογραφείο για να 
πάρει ΦΕΚ, καθώς το ΑΣΕΠ 
έχει ολοκληρώσει την επεξερ
γασία της.

Τα υπουργεία προγραμμα
τίζουν, εξάλλου, 4.860 προ
σλήψεις συμβασιούχων έως 
το τέλος του έτους σε δήμους, 
ΔΕΚΟ, ωδεία, δασαρχεία, παι
δικούς σταθμούς, υπηρεσίες 
ασύλου κ.ά„ προκειμένου να 
καλυφθούν οι ανάγκες φορέ
ων του Δημοσίου σε έκτακτο 
προσωπικό. Με 900 νέους 
υπαλλήλους θα ενισχυθούν 
οι δημοτικοί βρεφονηπιακοί 
σταθμοί για χρονικό διάστημα 
από οκτώ έως έντεκα μήνες, 
ενώ προσλήψεις θα γίνουν σε 
διάφορες επιχειρήσεις, όπως 
ΔΕΗ, ΑΔΜΗΕ, ΔΕΔΔΗΕ, 
ΕΥΔΑΠ, ΕΥΑΘ. Μπορείτε να 
διαβάσετε σήμερα αναλυτικό 
αφιέρωμα για όλες τις προ
σλήψεις που θα γίνουν.



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Μέχρι και 30.000 κρούσματα την ημέρα απο
Σεπτέμβριο!

Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

214.43 cm² Κυκλοφορία: 4295

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΙεγάϋη ανησυχία για ιην υηοπαραίΜαγή «Κένταυρος» #Εως 30.000 κρούσματα την ηρέρα
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1  Μέχρι και 30.000 κρούσματα την ημέρα απο Σεπτέμβριο!
Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-08-2022

Ανησυχία ειδικών για την υποηαραλλαγή «Κένταυροε»

Μέχρι και 30.000 κρούσματα 
την ημέρα αηά Σεπτέμβριο!
ΣΤΗΝ ΠΟΡΕΙΑ ins πανδημία και στο nebs ενδεχομένου θα είναι η 
κατάσταση τον Σεπτέμβριο αναφέρθηκε ο καθηγητήε του ΑΠΘ Δη- 
μοσθένηε EapnYiavvns piAobvias στον ANT 1. Σημείωσε ότι βρι
σκόμαστε σε φάση αποκλιμάκωση8, αφήνονταε ανοιχτό το εν
δεχόμενο να δούμε ένα νέο κύμα με μέχρι και 30.000 κρού
σματα την ημέρα. Ο καθηγητήε στάθηκε στο nebs ενδεχομένου 
θα είναι τα πράγματα με την πανδημία από τον Σεπτέμβριο και την 
υποηαραλλαγή «Κένταυροε». «θα είναι μια μικτή ηερίοδοβ, με 
την αρχή του Σεπτεμβρίου να είναι σχετικά καλή γιατί θα 
υπάρχει ουσιαστικά το αποτέλεσμα Tns αποκλιμάκωσηε που 
βλέπουμε τον Αύγουστο. Η αποκλιμάκωση που βλέπουμε αυ
τή τπν περίοδο δεν οφείλεται σε κάποια μέτρα, αλλά σε κάποιο 
είδοδ φυσικήε avooias σε πολλέδ τοπικέδ περιοχέδ. Αυτό που 
με ανησυχεί είναι ότι γύρω από την χώρα υπάρχει η υποπαραλλα- 
γή Κένταυροδ, που έχει μεγαλύτερη μολυσματικότητα από tis άλ- 
Ass δύο παραλλαγέ5 τιε'Ομικρον, που σημαίνει ότι θα κυριαρχήσει 
αν μπει στη χώρα. Πιστεύω ότι είναι απίθανο να μην μπει στη χώρα 
εφόσον έχουμε αυξημένεδ τουριστικέ3 ροέ3 τον Αύγουστο. Ο κα- 
θηγητήδ του ΑΠΘ εκτίμησε μάλιστα ότι τέλοδ Αυγούστου θα 
έχουμε περίπου 10.000 κρούσματα, με την πτώση να φθάνει 
μέχρι και tis 6.000 στα μέσα Σεπτεμβρίου. Και στην περίπτωση 
που κυριαρχήσει η υποηαραλλαγή «Κένταυροδ» και δεν λάβουμε 
μέτρα, τα κρούσματα ενδεχομένου να φτάσουν και tis 30.000.
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1  ΑΛΧΗΜΕΙΕΣ ΚΑΙ ΨΕΜΑΤΑ ΓΙΑ ΤΟΝ COVID
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,12-13 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1440.77
cm²

Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πορεία στα τυφλά επί δυόμισι χρόνια. Οι «ειδικοί» διαψεΰδουν τον εαυτό τουε
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1  ΑΛΧΗΜΕΙΕΣ ΚΑΙ ΨΕΜΑΤΑ ΓΙΑ ΤΟΝ COVID
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,12-13 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-08-2022

Kopovoios: Δυόμισι χρόνια μύ
■Iltos παραπλανήθηκαν οι noXnss στη χώρα pas 

(αλλά και παγκοσμίου) από μεγάλα λόγια πολιτικών 
και τηλε-ειδικών δίχωε καμία επιστημονική βάση

Ρεπορτάζ
Βαοίϋης ΓαϊΙούπης
dimokratia@dimokratia.gr

Κ
αμία άλλη ασθένεια τα τελευταία 
100 χρόνια δεν αφορούσε μαζι
κά και ταυτόχρονα όλη την αν
θρωπότητα ενώ παρέμενε τόσο 
άγνωστη και γεμάτη αβεβαιό
τητες όσο, δυόμισι χρονιά μετά, η πανδη
μία του κορονοϊού. Ακόμα και σήμερα δεν 

γνωρίζουμε με αδιαμφισβήτητα δεδομέ
να ούτε καν πώς άρχισε. Επειτα από έρευ
νες, εκθέσεις και αποστολές υπό την αιγίδα 
του Παγκόσμιου Οργανισμού Υγείας το μυ
στήριο της προέλευσης, φυσικής ή μη, του 
ιού παραμένει. Οι Ελληνες πολιτικοί και ει
δικοί, ακροβατώντας μεταξύ fake news, προ
παγάνδας και ψευδοεπιστήμης, δημιούργη
σαν μια πρωτοφανή σύγχυση, που αποτυ- 
πώνεται σης μαύρες λίστες του ΕΟΔΥ.

Μία από τις ιδιαιτερότητες 
αυτής της πανδημίας είναι ότι 
όλη η «διαδρομή» της ασθένει
ας, από την εμφάνισή της μέ
χρι την επιστημονική ανπμε- 
τώπιση, έγινε σε κοινή θέα.
Συνήθως όποτε μαθαίνουμε 
για μια ιατρική έρευνα ή ανα
κάλυψη πρόκειται για μια μα- 
κρά επιστημονική διαδικασία 
σε εργαστήρια, μακριά από αδιάκριτα βλέμ
ματα. Με τον κορονοϊό, όμως, όλοι -πολίτες, 
επιστήμονες, δημοσιογράφοι, πολιτικοί- βι- 
ώσαμε την πανδημία από την αρχή. Παρά 
ταύτα, ακόμα και σήμερα η άγνοια επικρατεί 
της γνώσης. Το τοπίο παραμένει θολό, ανή 
να ξεκαθαρίζει.

Πάμπολλοι άνθρωποι ασθενούν με 
Covid, παρά το γεγονός ότι είναι πλήρως εμ
βολιασμένοι, ακόμα και με ενισχυηκές δό
σεις. Ο διαρκώς μεταλλασσόμενος κορονοϊός 
βρίσκει τρόπους για να ξεγλιστράει από την 
ανοσία, σε αντίθεση με τα υποσχόμενα των 
φαρμακοβιομηχανιών. Χθες ανακοινώθηκε 
ότι ακόμα και ο Αλμπερτ Μπουρλά, ο επι
κεφαλής της Pfizer κι ο μεγαλύτερος «παί
κτης» στην εποχή της πανδημίας, είναι θε
τικός στον κορονοϊό, αν κι έχει ήδη λάβει... 
τέσσερις δόσεις εμβολίου της Pfizer. Μάλι
στα, ο ΘΟχρονος Μπουρλά ανακοίνωσε ότι, 
παρά τον τετραπλό εμβολιασμό, έχει ήδη αρ
χίσει αγωγή και με το Paxlovid, το αντιιι- 
κό φάρμακο κατά του κορονοϊού που επί
σης βγάζει η εταιρία του. Ακόμα κι έτσι έχει 
συμπτώματα. Εστω και ήπια, προς το παρόν, 
και παρά το γεγονός όπ δεν ανήκει στην ευ
άλωτη ηλικιακή κατηγορία των 65+.

Η σύγχυση στο ευρύ κοινό δεν αφή
νει αδιάφορο και το Χρημαηστήριο, αφού 
και μόνο η ανασφάλεια που προκαλεί η νό-

σηση του γκουρού των εμβολίων Μπουρλά 
ταρακούνησε την απογειωμένη μετοχή της 
Pfizer στη Νέα Υόρκη, με πτώση 0,7%. Τους 
τελευταίους μήνες αρκετά δημόσια πρόσωπα 
βρέθηκαν θεπκά στον κορονοϊό, παρόη εί
ναι πολλαπλά εμβολιασμένα. Συμπεριλαμβα
νομένων του προέδρου των ΗΠΑ Τζο Μπάι- 
ντεν και του αρχιάτρου της Αμερικής δρος 
Αντονι Φάουτσι. Η χθεσινή πρώτη επίση
μη έγκριση για εμβόλιο που στοχεύει ειδικά 
την παραλλαγή Ομικρον δεν προκαλεί κά
ποια περαιτέρω αισιοδοξία. Η Βρετανία έγι
νε η πρώτη χώρα που ενέκρινε το προσαρ
μοσμένο εμβόλιο της Modema τόσο για τη 
συγκεκριμένη παραλλαγή Ομικρον όσο και 
για την αρχική μορφή του ιού.

Η Ε.Ε., όμως, για φέτος το φθινόπωρο 
προκρίνει τη χρήση εμβολίων για την παλαι- 
ότερη παραλλαγή του ιού, αφού υπάρχουν 
στοκ ποσότητες και, μάλιστα, χρυσοπληρω
μένες. Στην πραγματικότητα, δυόμισι χρόνια 

μετά την έναρξη της πανδημίας 
δεν γνωρίζουμε τίποτα πλήρως 
διασταυρωμένο.

Από τον Μάρπο του 2020, 
όταν έγινε lockdown σχεδόν 
σε ολόκληρο τον πλανήτη, μέ
χρι και σήμερα, η ανθρωπότη
τα κινείται μεταξύ μύθων, εικα
σιών και ψεμάτων. Με κόστος 
βαρύτατο. Στη χώρα μας οι νε

κροί πλησιάζουν τους 32.000, με την πανδη
μία να εξελίσσεται στη μεγαλύτερη αιπ'α μα
ζικών θανάτων μετά τον Β’ Παγκόσμιο Πό
λεμο. Διεθνώς, οι ανθρώπινες απώλειες φτά
νουν πια τα 6.500.000, όσο και ο πληθυσμός 
της Σερβίας! Και, δυστυχώς, η πορεία παρα
μένει προς το άγνωστο.

Η γκάφα ίου Τσιόδρα
Τις πρώτες εβδομάδες της πανδημίας στην 
Ελλάδα, σης 2 Απριλίου 2020, ο αρχίατρος 
της πανδημίας στην Ελλάδα Σωτήρης Τσιό- 
δρας έκανε μια αλλόκοτη και αβάσιμη δια- 
πίστωση-προτροπή. Στο βάθρο του «αλάνθα
στου» τότε δήλωνε με περίσσεια αυτοπεποί
θηση: «Υπάρχουν φωνές που προτρέπουν 
στη γενική χρήση μάσκας και στην Ευρώ
πη. Η στρατηγική αυτή είναι λάθος. Είμα
στε θιασώτες της επιστημονικής αλήθειας, η 
οποία αυτή τη σηγμή δεν μπορεί στο 100% 
να τεκμηριωθεί. Αν όλοι μας τηρούσαμε πς 
σωστές αποστάσεις, δεν έχει νόημα η χρή
ση μάσκας. Η χρήση μάσκας ενέχει και κιν
δύνους, όταν δεν χρησιμοποιείται σωστά».

Απ’ όλες πς μελέτες κι έρευνες που ακο
λούθησαν αποδείχθηκε όπ η σωστή χρήση 
της μάσκας αποτέλεσε κι αποτελεί τον πιο 
ανώδυνο, εύκολο, φτηνό και ασφαλή τρό
πο για την προστασία από τον κορονοϊό, αλ
λά και για την αποτροπή της μετάδοσής του.

Ακόμα και σήμερα 
δεν γνωρίζουμε με 
αδιαμφισβήτητα 
δεδομένα, ούτε 
καν πώς άρχισε
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1  ΑΛΧΗΜΕΙΕΣ ΚΑΙ ΨΕΜΑΤΑ ΓΙΑ ΤΟΝ COVID
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,12-13 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-08-2022
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1  Η ανοίκεια επίθεση από τον Μητσοτάκη στους
ανεμβολίαστους

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 12-13 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

269.4 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η ανοίκεια επίθεση από τον Μητσοτάκη στ
ΕΝΑ από ία πιο πολυδιαφημισμένα ψέμα
τα προήλθε από τον ίδιο τον πρωθυπουργό, 
όπως κι από μέλη ιης επιτροπής ειδικών. 
Επανειλημμένα, τόσο πέρυσι όσο και φέτος, 
μέχρι και πριν από λίγους μήνες, ο Μητσο- 
τάκης, ο υπουργός Υγείας Πλεύρης, η ανα- 
πληρώτρια υπουργός Γκόγκα και τα περισ
σότερα μέλη της επιτροπής ειδικών έκαναν 
λόγο για «πανδημία ανεμβολίαστων».

Η θεωρία αυτή αποδείχθηκε ψευδής. 
Στοχοποιούσε τους περίπου 2.500.000 πο
λίτες που αποφάσισαν να μην εμβολια
στούν, προκειμένου να καλυφθούν τα λά
θη από την ανεπαρκή ενίσχυση του ΕΣΥ και 
από την αναποτελεσματικότητα κάποιων εκ 
των κυβερνητικών μέτρων. Η άποψη αυτή 
αποδείχθηκε κι επικίνδυνη για τη δημόσια 
υγεία. Στην πορεία της πανδημίας διαπιστώ
θηκε ότι ακόμα και οι πλήρως εμβολιασμέ
νοι κολλάνε τον ιό, μεταδίδουν, νοσούν, νο
σηλεύονται στις ΜΕΘ, αλλά και, δυστυχώς, 
χάνουν τη ζωή τους.

Τους τελευταίους μήνες, οι διασωληνω- 
μένοι που είναι πλήρως εμβολιασμένοι εί
ναι σταθερά περισσότεροι από τους ανεμβο-

ous ανεμβολίαστουβ
ψυχολογικούς, πολιτικούς κι εμπορικούς 
λόγους. Επίσης, κατά τη διάρκεια της παν
δημίας, γνωστοί λοιμωξιολόγοι, που είναι 
και μέλη της επιτροπής ειδικών, έκαναν δη
λώσεις που ξένιζαν και προκαλούσαν λαν
θασμένη εντύπωση στον κόσμο. Οσα έλεγαν 
αποδείχθηκαν απλώς εικασίες και όχι επι
στημονικά τεκμηριωμένες εκημήσεις.

Ενδεικτικά, πριν από έναν χρόνο, στις 9 
Ιουλίου 2021, ο καθηγητής Λοιμωξιολογίας 
του ΕΚΠΑ και μέλος της επιτροπής εμπειρο
γνωμόνων Νίκος Σύψας δήλωνε σε διαδι- 
κτυακή ημερίδα: «Το φθινόπωρο (σ.σ.: του 
2021} θα ζήσουμε δυστυχώς μια πολύ δύ
σκολη φάση, αφού όλοι οι ανεμβολίαστοι θα 
κολλήσουν. Το επόμενο καλοκαίρι του 2022 
θα έχουμε ξεμπερδέψει με την πανδημία».

Φυσικά δεν συνέβη κάτι τέτοιο. Η παν
δημία ακόμα και τώρα, Αύγουστο του 2022, 
«θερίζει» 40-50 συνανθρώπους μας την 
ημέρα στην Ελλάδα, ενώ τα κρούσματα με
τριούνται σε χιλιάδες, ενίοτε και σε δεκάδες 
χιλιάδες. Ανάλογες εκημήσεις περί «τέλους 
της πανδημίας» έχουν κάνει κι άλλοι τηλε- 
γιατροί όλο αυτό το διάστημα.

Ο Κυριάκος Μητσοτάκηςμε τον Θάνο Πλενρη

λιαστούς. Φυσιολογικό μεν, αφού ο αριθμός 
των πλήρως εμβολιασμένων στη χώρα είναι 
7.600.000, όμως σε καμία περίπτωση δεν 
έμειναν «αλώβητοι» από τον ιό, όπως επι
χειρούσαν να πείσουν, σε βαθμό παραπλά- 
νησης προκειμένου να αυξηθούν οι εμβο
λιασμοί, κυβερνώντες και επιτροπή ειδικών.

Στην πραγματικότητα, τα εμβόλια ήταν 
και είναι ένα σημαντικό όπλο για την κα
ταπολέμηση της πανδημίας, αλλά όχι το 
μοναδικό «φάρμακο» που θα τελείωνε την 
πανδημία, όπως παρουσιάστηκε αρχικά για
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1  Γουργουλιάνης: «Βαδίζουμε πpos το τέλος της
πανδημίας»!

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

502.67 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Γουργουλιάνηβ: «Βαδίζουμε 
npos το τέλοε ms πανδημίαβ»!

0 καθηγηιήε Πνευμονολογία8 εκτιμά 
ότι σύντομα θα υπάρξει πλήρηε 

ανοσοποίηση του πληθυσμού στον Covid

Ε
υοίωνες είναι οι προ
βλέψεις για την πορεία 
ίου κορονοϊού από τον 
καθηγητή Πνευμονο- 
λογίας και διευθυντή 
της Πανεπιστημιακής Πνευμο- 
νολογικής Κλινικής του Πανεπι

στημίου Θεσσαλίας Κωνσταντίνο 
Γουργουλιάνη, ο οποίος εκτίμη
σε ότι «πάμε προς το τέλος», με mo 
ήπια νόσηση και μαζική ανοσο
ποίηση του πληθυσμού!

«Αυτό που βλέπουμε από τον 
Ιανουάριο και μετά με όλες τις 
υποπαραλλαγές της Ομικρον είναι 
ότι έχουμε ma μία νόσο του ανώ
τερου αναπνευστι
κού, σαν βαρύ κρυ
ολόγημα με μποό- 
κωμα και πυρετό, 
αλλά χωρίς πνευ
μονίες» δήλωσε στο 
iEidiseis και εξήγη
σε: «Οι εμβολιασμέ
νοι, τα παιδιά και οι 
νέοι και όσοι δεν 
έχουν άλλα σοβαρά νοσήματα νο
σούν είτε ασυμπτωματικά είτε με 
ήπια συμπτώματα και δεν χρειά
ζονται νοσηλεία».

0 καθηγητής πρόσθεσε ότι 
οι «ευάλωτοι» που κινδυνεύουν 
με πιο σοβαρή νόσηση δεν είναι 
απλά ηλικιωμένοι, αλλά άνω των 
80 ετών. Ειδικά οι νεφροπαθείς με 
ανεπάρκεια έχουν πιο συχνά πρό

βλημα, όπως και όσοι έχουν σοβα
ρά αυτοάνοσα νοσήματα ή αιματο
λογικές κακοήθειες.

«Στη βιβλιογραφία αναφέρεται 
ma ότι κάθε υποπαραλλαγή αυξά
νει τη μεταδοτικότητα από μιάμι
ση έως δυόμισι φορές σε σχέση με 
την προηγούμενη. Κι έτσι μολύνο- 
νται ακόμα και το καλοκαίρι δύο 
και τρεις φορές άνθρωποι που δεν 
θα το περίμεναν, επειδή κάθε νέα 
παραλλαγή είναι διπλά και τριπλά 
mo μεταδοτική» τόνισε ο κ. Γουρ- 
γουλιάνης.

Ο καθηγητής μαζί με την ομά
δα του παρακολουθούν από την 

αρχή της πανδημί
ας τους κατοίκους 
της Δεσκάτης, για 
να βγάλουν συμπε
ράσματα σχετικά με 
τη μεταδοτικότητα 
του ιού και την πο
ρεία της πανδημίας.

«Πήγαμε τελευ
ταία φορά τον Ιού

νιο και εξετάσαμε τους 150 κατοί
κους. Οι 149 είχαν αντισώματα. 
Αρα, υπάρχει προστασία από εμ
βόλιο και νόσηση στη φάση αυ
τή» είπε, και συμπλήρωσε: «Πήρα
με αυτούς που είχαν νοσήσει από 
Αλφα και Δέλτα. Τους είχαμε με
τρήσει ανησώματα σε προηγούμε
νη επίσκεψη. Αυτοί που είχαν κά
νει μόνο εμβόλιο είχαν εννέα φο

ρές περισσότερα αντισώματα από 
αυτούς που νόσησαν προ των εμ
βολίων. Αυτός που έχει εμβολια
στεί και κόλλησε δύο φορές Ομι- 
κρον είχε δύο φορές περισσότερα 
ανησώματα από το εμβόλιο».

Τέλος, ο κ. Γουργουλιάνης 
εκυ'μησε ότι σύντομα θα υπάρξει 
πλήρης ανοσοποίηση. «Πάμε σιγά 
σιγά προς το τέλος, πρώτον επειδή 
ο ιός “χτυπάει” πια μόνο στο ανώ

τερο αναπνευστικό και όχι τους 
πνεύμονες, και, δεύτερον, επει
δή ο πληθυσμός ανοσοποιείται σε 
μεγάλο ποσοστό. Μην ξεχνάμε το 
παράδειγμα της Σανγκάης. Εξέτα
ζαν τον κόσμο για να βγει από ης 
πολυκατοικίες. Στα στοιχεία που 
είδαν πρόσφατα το φως της δημο
σιότητας φαίνεται όη στο 94°/ο των 
ελέγχων έβγαιναν θετικοί, αλλά 
ήταν ασυμπτωμαυκοί» κατέληξε.

«Με όλες τις μορφές 
της Ομικρον έχουμε 

πια μία νόσο σαν 
βαρύ κρυολόγημα 

με μπούκωμα»
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1  Γιαμαρέλλου: ΕΩΣ 5 ΦΟΡΕΣ ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΜΑΣ
ΜΟΛΥΝΕΙ Ο ΚΟΡΟΝΟΪΟΣ

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

211.39 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Γιαμαρέλλου: Eus 5 φορ& μπορεί να pas μολύνει ο κορονοϊόε
ΑΚΟΜΑ και πέντε φορές μπορεί να μολυνθεί κανείς από 
κορονοϊό, σύμφωνα με την ομότιμη καθηγήτρια Παθο
λογίας του Εθνικού και Καποδιστριακού Πανεπιστημίου 
Αθηνών και πρόεδρο της Ελληνικής Εταιρείας Χημειο
θεραπείας Ελένη Γιαμαρέλλου, όπως αποκάλυψε σε τη
λεοπτική εκπομπή, κατά τη διάρκεια της οποίας μίλησε 
για το τεράστιο ζήτημα που έχουν προκαλέσει οι επανα- 
μολύνσεις.

«Το κύριο πρόβλημα που έχουμε αυτή τη σηγμή είναι 
οι επαναμολύνσεις μέχρι τέσσερις και πέντε φορές. Μόνο 
τον Ιούλιο είχαμε 110.000 επαναμολύνσεις!» αποκάλυψε 
χαρακτηρισηκά η καθηγήτρια. Η κυρία Γιαμαρέλλου ανα
φέρθηκε και στα εμβόλια, επισημαίνοντας όυ αυτά που κά
νουμε τώρα δεν καλύπτουν το στέλεχος Β.5, το οποίο κα
ταφέρνει να διαφεύγει. Παράλληλα, δήλωσε πως η τρίτη 
και η τέταρτη δόση των mRNA εμβολίων μάς καλύπτουν 
μόνο για ένα συγκεκριμένο χρονικό διάστημα. «Αν δεν νο

σήσεις, προσθέτεις ανπσώματα για ένα τρίμηνο. Μετά σι
γά σιγά πέφτουν τα ανπσώματα και μένεις ακάλυπτος» εί
πε η καθηγήτρια, η οποία έσπευσε να καλέσει τους πολίτες 
άνω των 60 ετών και όσους έχουν υποκείμενα νοσήματα 
να κάνουν την τέταρτη δόση του εμβολίου και να λαμβά
νουν μέτρα προστασίας. «Οσοι έχουν κακοήθειες πρέπει 
να φοράνε τη μάσκα τους, να εμβολιάζεται το περιβάλλον 
τους και, αν έχουν σοβαρή ανοσοκαταστολή, μπορούν να 
πάρουν ένα νέο μονοκλωνικό ανυ'σωμα, το οποίο θα τους 
χορηγήσει ο γιατρός τους» πρόσθεσε.

Η Ελένη Γιαμαρέλλου συνέστησε να συνεχΐσουμε να 
φοράμε μάσκες κατά του ιού στους κλειστούς χώρους, ει
δικά αν δεν έχουμε κάνει το εμβόλιο. «Η μάσκα υψηλής 
προστασίας σε προφυλάσσει γύρω στο 95% και η απλή 
γύρω στο 75%» ανέφερε και, σχολιάζοντας την εξέλιξη 
της πανδημίας, είπε πως οι σκληροί δείκτες αρχίζουν να 
είναι πάλι σε μια καλή κατάσταση.
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1  Το πέτσινο τείχος της ανοσιας και το ευρωπαϊκό
αυτογκόλ με τα εμβόλια

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

16-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

363.49 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Το πέτσινο τείχοβ ins avooias και 
το ευρωπαϊκό αυτογκόλ με τα εμβόλια

ΑΠΟ την πρώτη σπγμή που ήρθαν στη 
χώρα μας τα εμβόλια έγινε συστηματι
κή προσπάθεια πειθούς, υποβοηθού- 
μενη κι από τα ΜΜΕ, για το περιβόη
το τείχος ανοσίας ή την ανοσία αγέλης. 
Αυτή η θεωρία έλεγε ότι, αν εμβολια
στεί μεγάλο ποσοστό πληθυσμού, άνω 
του 65°/ο, θα έκλεινε οριστικά την πόρ
τα στον κορονοϊό. Αυτή η άποψη δεν 
εκφράστηκε μόνο από πολιτικά πρό
σωπα, αλλά κι από δεκάδες επιστημο
νικές μελέτες σε Ελλάδα κι εξωτερικό. 
Το τείχος ανοσίας, όμως, αποδείχθη
κε... πέτσινο.

Τον Ιούνιο του 2021, κι ενώ ήδη εί
χαν ξεκινήσει οι μαζικοί εμβολιασμοί, 
ο τότε υπουργός Υγείας Βασίλης Κικί- 
λιας εκτιμούσε όη «μέσα στο καλοκαί
ρι η χώρα θα καταφέρει να χτίσει ένα 
ικανοποιητικό τείχος ανοσίας».

Τρεις μήνες νωρίτερα, ο αναπληρω
τής υπουργός Υγείας Βασίλης Κοτζαμά- 
νης έλεγε: «θα φτάσουμε τα 2.000.000 
εμβολιασμούς μηνιαίως. Μέχρι το κα
λοκαίρι θα έχουμε καταφέρει να χτί
σουμε αυτό το τείχος ανοσίας, που θα 
μας δώσει τη δυνατότητα η οικονομία 
να επανέλθει στην κανονικότητα και να 
λειτουργήσει και ο τουρισμός».

Τον Ιούνιο του 2021, οι επιστήμο
νες της Εθνικής Επιτροπής Εμβολια
σμών εκτιμούσαν ότι, με το 75°/ο της 
ανοσίας έναντι του κορονοϊού που 
έχει καταφέρει η χώρα μας, συνυπολο
γίζοντας και τους εμβολιασμένους με 
μία δόση εμβολίου, όλα βαίνουν ομα- 
λώς. «Σε έναν μήνα θα έχουμε ολο
κληρώσει τον στόχο του τείχους ανο
σίας» δήλωνε τότε ο καθηγητής Παιδι
ατρικής Γεώργιος Χρούσος.

Πολύ κακέβ επιδόσειβ
Αυτό που συνέβη είναι όη κανένα «τεί
χος ανοσίας» δεν ήταν τόσο... ψηλό για 
να ανπμετωπίσει τον κορονοϊό. Παρά 
τους μαζικούς εμβολιασμούς, που έφε
ραν τον χειμώνα του 2021 τη χώρα μας 
στον αντίστοιχο ευρωπαϊκό μέσο όρο 
άνω του 65°/ο, η Ελλάδα είχε από τις 
χειρότερες επιδόσεις σε θανάτους στον 
δυτικό κόσμο.

Εξίσου «γκρεμίστηκαν» και οι γενι
κοί μύθοι περί ανοσίας ή όη οι εμβο
λιασμένοι είναι πλήρως θωρακισμένοι. 
Στην τελευταία ανακοίνωσή του ο Ε0- 
ΔΥ διαπίστωσε ότι το 20°/ο των κρου
σμάτων αφορούν επαναλοιμώξεις. Εμ
βολιασμένοι ή μη, νοσήσαντες ή μη 
κολλούν ξανά και ξανά τον κορονο- 
ϊό. Το εμβόλιο, παρά τα θετικά του, δεν 
μπορεί να χτίσει τείχος ανοσίας.

Κάθε φορά που οι ελληνικές υγει
ονομικές Αρχές θέλουν να προσδώ- 
σουν κύρος για να δικαιολογήσουν

To ECDC ισχυρίστηκε λανθασμένα ότι οι 
εμβολιασμένοι είναι λιγότερο πιθανό να 
μεταδώσουν τον ιό

μια απόφασή τους επικαλούνται το 
ECDC. Ούτε αυτό, όμως, κατέχει την 
απόλυτη αλήθεια, όπως αποδεικνύ- 
ουν τα δεδομένα.

Σης 6 Μαΐου 2021, το Κέντρο Ελέγ
χου Νόσων στην Ε.Ε. (ECDC) έπαιρ
νε στον λαιμό του πολύ κόσμο, δίχως 
ίχνος υπερβολής. «Περιορισμένα στοι
χεία δείχνουν ότι τα πλήρως εμβολια
σμένα άτομα, εάν μολυνθούν, ενδέχε
ται να είναι λιγότερο πιθανό να μετα
δώσουν τον SARSCoV-2 σης μη εμβο
λιασμένες επαφές τους». Συμπλήρωνε, 
μάλιστα, ότι «ο κίνδυνος εμφάνισης 
σοβαρής νόσου για ένα μη εμβολια
σμένο άτομο που έχει έρθει σε επα
φή με ένα πλήρως εμβολιασμένο άτο
μο το οποίο έχει εκτεθεί σε λοίμωξη εί
ναι πολύ χαμηλός».

Σε μια εποχή που τα κράτη, όπως 
και το ελληνικό, πάσχιζαν για μαζικούς 
εμβολιασμούς, η διαπίστωση του ECDC 
μεταδόθηκε σαν φωτιά σε ξερόχορ
τα. Υιοθετήθηκε σαν αδιαμφισβήτητη 
αλήθεια κι από τους Ελληνες ειδικούς.

Την 1η Φεβρουάριου 2022, η πρό
εδρος της Εθνικής Επιτροπής Εμβολι
ασμών Μαρία Θεοδωρίδου, κατά την 
ενημέρωση για το εθνικό σχέδιο εμβο- 
λιασπκής κάλυψης, έφτασε να δηλώ
σει όη «η αποτελεσμαηκότητα της τρί
της δόσης σχετικά με τη μείωση των 
λοιμώξεων είναι της τάξεως του 50%, 
και είναι ακριβώς το γεγονός που μας 
έχει απογοητεύσει - δεν μπορεί το εμ
βόλιο να χήσει το τείχος και να σταμα
τήσει τη μετάδοση».

To ECDC συνετρίβη από την πραγ
ματικότητα, έχοντας μεταδώσει μια 
ψευδαίσθηση στους εμβολιασμένους 
που είχε σκληρό κόστος σε κρούσμα
τα και νοσηλείες.
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1  Ολοι τρέχουν στα επείγοντα εφημερευόντων και µη
Πηγή: ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

822.65 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ ΤΡΙΤΗ 16 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2022 ΥΙ tIA 5

Νοσοκομεία Στην εφημερία του ΠΓΝΠ φτάνουν περί τα 500 περιστατικά. Ολα αυτά, άσχετα με το αν θα γίνουν εισαγωγές ή όχι πρέπει να αντιμετωπι
στούν πλήρως και να υποβληθούν σε εργαστηριακό και απεικονιστικό έλεγχο

Ολοι τρέχουν στα επείγοντα 
εφημερευόντων και μη

> Δεκάδες πολίτες καταφτάνουν καθημερινά στα ΤΕΠ των νοσοκομείων 
της περιοχής χωρίς να εξετάζουν αν το νοσοκομείο εφημερεύει

Αννα
Μαστοράκου

ο» ΕΠΕΙΓΟΝΤΑ ΠΕΡΙΣΤΑΤΙΚΑ
EMERGENCY ROOM

Της ΜΑΡΙΝΑΣ ΡΙΖΟΓΙΑΝΝΗ
rizogiannidipelop.gr

Δεκάδες είναι τα περιστα
τικά που φτάνουν κα
θημερινά στα Τμήματα 
Επειγόντων Περιστατικών 

των νοσοκομείων της περιο
χής ακόμα και στα μη εφημε- 
ρεύοντα.
Το λάθος μήνυμα που δόθη
κε, με αφορμή τον θάνατο του 
49χρονου, μετά από επίσκε
ψή του στο Τμήμα Επειγόντων 
Περιστατικών του «Αγίου Αν- 
δρέα», έχει ως αποτέλεσμα αρ
κετοί πολίτες να καταφεύγουν 
στο κοντινό νοσοκομείο χω
ρίς να ελέγχουν εάν εφημε
ρεύει ή όχι. Το πράσινο φως 
για την επιλογή αυτή άναψε 
με την επισήμανσή του, ότι 
και τα μη εφημερεύοντα νο
σοκομεία πρέπει να δέχονται 
και να εξυπηρετούν περιστα
τικά, ο υπουργός Υγείας, θά- 
νος Πλεύρης.

«Είναι σαν να εφημερεύουμε κάθε μέρα»

Το πρόσφατο ρεπορτάζ της «Π» με αφορμή την επίσκεψη της αναπληρώτριας υπουργού Υγείας, 
Μίνας Γκάγκα, στο ΤΕΠ του ΠΓΝΠ ανέδειξετην προβληματική εικόνα που επικρατεί στα ΤΕΠ των 
νοσοκομείων το τελευταίο διάστημα.
Στην εφημερία του ΠΓΝΠ φτάνουν περί τα 500 περιστατικά. Ολα αυτά, άοχετα με το αν θα γίνουν 
εισαγωγές ή όχι πρέπει να αντιμετωπιστούν πλήρως και να υποβληθούν οε εργαστηριακό και 
απεικονιστικό έλεγχο. Αυτό από μόνο του δείχνει πόοο δύσκολη είναι η κατάσταση που διαμορ
φώνεται για το υγειονομικό προσωπικό που εφημερεύει.
«Οταν καλείσαι να διεκπεραιώσεις 500 περιστατικά σε κάθε εφημερία σε περίοδο πανδημίας, 
είναι φυσικό να υπάρχουν ασθενείς στα φορεία του Τμήματος» μας ανέφερε η διευθύντρια του 
ΤΕΠ του Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Πατρών, Ελένη Παυλίδου. Η ίδια πρόσθεσε: «Ακόμα και 
στη μικρή εφημερία οι προσερχόμενοι ασθενείς δεν πέφτουν κάτω από 50. Είναι σαν να εφημε
ρεύουμε κάθε μέρα».
0 καθηγητής και πρόεδροςτου Επιστημονικού Συμβουλίου του ΠΓΝΠ, Μάρκος Μαραγκός, ανα- 
φερόμενος στο θέμα σχολίασε: «Κάποιες ημέρες δεχόμαστε πάνω από 500 περιστατικά στο ΤΕΠ. 
Ισως η μεγάλη προσέλευση να οφείλεται και στο γεγονός ότι αρκετοί ιδιώτες συνάδελφοι βρί
σκονται οε διακοπές. Υπό αυτές τις συνθήκες θα έλεγα ότι είναι φυσιολογικό ασθενείς να πα
ραμένουν για κάποιες ώρες στα φορεία στο ΤΕΠ. Η πίεση είναι πάρα πολύ μεγάλη. Παρόμοιο 
πρόβλημα αντιμετωπίζει και ο "Αγιος Ανδρέας". Τα νοσοκομεία είναι για τα δευτεροβάθμια και 
τα τριτοβάθμια περιστατικά».

Κι αυτό πέραν των άλλων 
προβλημάτων που δημιουρ
γεί είναι και επικίνδυνο καθώς 
στα μη εφημερεύοντα νοσο

κομεία δεν υπάρχει γιατρός 
στο ΤΕΠ. Κι αυτό ισχύει και 
για τον «Αγιο Ανδρέα» παρά 
τον πανελλήνιο θόρυβο που

προκλήθηκε.
«Οι συνάδελφοι που υπη
ρετούν στα νοσοκομεία μάς 
περιγράφουν πρωτόγνωρες

καταστάσεις. Είναι δεκάδες οι 
επισκέψεις πολιτών στα ΤΕΠ 
και μάλιστα για επιπόλαια θέ
ματα και παράλληλα πηγαίνουν 
και σε μη εφημερεύοντα. Γενι
κά μετακινούνται όπου τους 
βολεύει» μας είπε η πρόεδρος 
του Ιατρικού Συλλόγου Πα
τρών, Αννα Μαστοράκου, έχο
ντας δεχτεί τις διαμαρτυρίες 
νοσοκομειακών γιατρών.
Η ίδια υπογραμμίζει ότι: «Η 
ασφαλέστερη επιλογή κά
ποιου πολίτη είναι να επιλέ- 
ξει το εφημερεύον νοσοκομείο. 
Εκεί υπάρχουν όλα τα τμήματα 
σε ετοιμότητα για να αντιμετω
πίσουν επαρκώς ένα επείγον 
περιστατικό. Η επιλογή του να 
επισκεφτεί κάποιος μη εφημε
ρεύον νοσοκομείο δεν εξασφα
λίζει την επαρκή αντιμετώπισή 
του από τη στιγμή που ο μη
χανισμός του δεν βρίσκεται σε 
ετοιμότητα».
Παράλληλα η κ. Μαστοράκου 
υπενθυμίζει ότι «δεν πρέπει

να απασχολούμε τα νοσοκο
μεία για υπηρεσίες πρωτο
βάθμιας φροντίδας υγείας. 
Δεν πάμε στο νοσοκομείο να 
αντιμετωπίσουμε κάτι που 
μπορούμε να αντιμετωπίσου
με σε δομή πρωτοβάθμιας 
φροντίδας υγείας ή σε έναν 
ιδιώτη γιατρό. Είναι απαξί
ωση του ρόλου του νοσοκο
μείου να προχωράμε σε αυτή 
την επιλογή, η οποία μπορεί 
και να λειτουργήσει εις βά
ρος των πραγματικά σοβαρών 
περιστατικών. Εμείς οι ίδιοι 
άλλωστε διαμαρτυρόμαστε 
για την αναμονή που υπάρ
χει στα ΤΕΠ και τους πολίτες 
που περιμένουν στα φορεία. 
Οταν όλοι πάμε για όλα στα 
νοσοκομεία πώς απαιτούμε 
να υπάρξει άμεση διακίνη
ση των περιστατικών και να 
μειωθεί ο χρόνος αναμονής; 
θέλει πολλή προσοχή το θέ
μα αυτό, γι 'αυτό και το θέτω 
δημόσια».
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1  Προσοχή τι φέρνουμε από τις διακοπές μας
Πηγή: ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
16-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

740.82 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
Ο έλεγχος και η τήρηση των μέτρων κατά την επιστροφή από τις διακοπές είναι απαραίτητα για την αποφυγή τυχόν 
διασποράς του ιού και μάλιστα στις ευαίσθητες ομάδες.

Προσοχή τι φέρνουμε 
από τις διακοπές μας

Οι νοσηλείες είναι αυξημένες αλλά η γρήγορη διακίνηση των ασθενών δεν δείχνει να πιέζει ιδιαίτερα το 
σύστημα υγείας

ΠΑΡΑΛΛΑΓΗ «ΟΜΙΚΡΟΝ» Εγκρίθηκε το εμβόλιο της Moderna

Η Βρετανία έγινε η πρώτη χώρα 
που ενέκρινε ένα εμβόλιο κατά της 
COVID-19 το οποίο θέτει στο στό
χαστρο τόσο την αρχική όσο και 
την παραλλαγή «Ομικρον» του ιού. 
Η ρυθμιστική αρχή φαρμάκων 
του Ηνωμένου Βασιλείου (MHRA] 
ενέκρινε το λεγόμενο δισθενές εμ
βόλιο που παρασκευάστηκε από 
τη φαρμακευτική εταιρεία των 
Η ΠΑ Moderna ως αναμνηστική 
δόση για ενήλικες.
Η απόφαση της αρχής βασίστηκε 
σε δεδομένα κλινικών δοκιμών 
που έδειξαν πως το εμβόλιο προ- 
κάλεσε «ισχυρή ανοσοαπόκριση» 
α πέναντι στην Ομικρον (BA. 1) και 
στον αρχικό ιό του 2020, ανέφερε. 
Η MHRA παρέθεσε επίσης μια δι
ερευνητική ανάλυση στην οποία 
το εμβόλιο βρέθηκε επίσης να

προκαλεί μια καλή ανοσοαπό- 
κριση απέναντι στις επικρατούσες 
αυτή την περίοδο παραλλαγέςτης 
Ομικρον ΒΑ.4 και ΒΑ.5.
«Δεν έχουνταυτοποιηθεί σοβαρές 
ανησυχίες ασφαλείας με αυτή τη 
νέα σύνθεση», πρόσθεσε η αρχή. 
Μετά την εξασφάλιση της έγκρι
σης, η βρετανική Κοινή Επιτρο
πή για τον Εμβολιασμό και την 
Ανοσοποίηση (JCVI) θα εκδώσει 
σύσταση για το πώς θα πρέπει να 
αναπτυχθεί το εμβόλιο στη χώρα. 
Ενώ τα υπάρχοντα εμβόλια κα
τά της C0VID-19 εξακολουθούν 
να προσφέρουν καλή προστασία 
απέναντι στη νοσηλεία και στον 
θάνατο, η αποτελεσματικότατα των 
εμβολίων έχει επηρεαστεί καθώς 
ο ιός εξελίσσεται.
«Τα εμβόλια πρώτης γενιάς κα

τά της COVID-19 που χρησιμο
ποιούνται στο Ηνωμένο Βασίλειο 
εξακολουθούν να παρέχουν ση
μαντική προστασία εναντίον της 
ασθένειας και να σώζουν ζωές», 
ανέφερε σε μια ανακοίνωση η δι- 
ευθύνουσα σύμβουλοςτης MHRA 
Τζουν Ρέινε.
«Αυτό που μας δίνει αυτό το δι
σθενές εμβόλιο είναι ένα ακονι
σμένο εργαλείο στο οπλοστάσιό 
μας για να μας Βοηθήσει να προ- 
στατευθούμε απέναντι σε αυτή την 
ασθένεια καθώς ο ιός εξακολου
θεί να εξελίσσεται».
Εκτός από τη Moderna, οι εταίροι 
Pfizer και BioNTech δοκιμάζουν 
επίσης παραλλαγέςτου εμβολίου 
τους mRNA που έχει τροποποιη
θεί για να καταπολεμά τις παραλ
λαγές Ομικρον.

Της ΜΑΡΙΝΑΣ ΡΙΖΟΓΙΑΝΝΗ
rizogianniiipelop.gr

Σ
ταθερά στα 102 παραμέ
νουν τα νοσηλευόμενα πε
ριστατικά κορονοϊού στα 
νοσοκομεία της Πάτρας. 
Ωστόσο τα νέα κρούσματα εί
ναι εκατοντάδες με αρκετά από 

αυτά να κυκλοφορούν ελεύ
θερα χωρίς περιοριστικούς 
όρους και προφυλάξεις. 
Ευτυχώς τα ήπια συμπτώματα 
και η δυνατότητα χορήγησης 
φαρμακευτικής αγωγής κατ’ 
οίκον, βοηθούν στο να περ
νάει η νόσος ανώδυνα και να 
μην πιέζονται τα νοσοκομεία 
σε ιδιαίτερα δύσκολο βαθμό. 
Ωστόσο χθες, σύμφωνα με 
τα στοιχεία που μας έδωσε ο 
διοικητής της 6ης Υγειονο
μικής Περιφέρειας, Γιάννης 
Καρβέλης, στις Κλινικές Κο- 
ρονοϊοή του ΠΓΝΠ νοσηλεύο
νταν 47 ασθενείς, δύο παιδιά 
στην Παιδιατρική Κλινική και 
πέντε διασωληνωμένοι στη 
ΜΕΘ. Αντίστοιχα στον «Αγιο 
Ανδρέα» νοσηλεύονταν 48 
ασθενείς στις Κλινικές Ι<ο- 
ρονοϊού.
«Τα περιστατικά είναι αρκετά 
αλλά η νοσηλεία είναι ολιγο- 
ήμερη κι έτσι έχουμε γρήγο
ρη διακίνηση των ασθενών» 
μας είπε ο κ. Καρβέλης. Ο 
ίδιος συνιστά την προσοχή 
σε όσους επιστρέφουν από 
διακοπές ζητώντας να λαμβά
νουν προληπτικά μέτρα και να 
ελέγχονται.

ΠΑΤΡΑ: ΑΥΞΗΣΗ ΙΙΚΟΥ 
ΦΟΡΤΙΟΥ ΣΤΑ ΛΥΜΑΤΑ
«Βρισκόμαστε σε μια σταδιακή 
αποκλιμάκωση και αυτού του 
επιδημικού κύματος, στα νη
σιά και στην Αθήνα υπάρχουν 
πτωτικές τάσεις. Στην Πάτρα 
είδαμε αύξηση στα λύματα και 
στην Αθήνα μια σταθεροποίη
ση προς ήπια ανοδική τάση» 
ανέφερε η καθηγήτρια του ΕΚ-

ΠΑ θεοδώρα Ψαλτοπούλου. 
Η ίδια πρόσθεσε:
«Τα κρούσματα είναι αυξη
μένα. Αυτό που κοιτάμε βέ
βαια είναι οι εισαγωγές στα 
νοσοκομεία που είναι ακόμα 
περισσότερο αυξημένες στα 
εισιτήρια από τα εξιτήρια των 
νοσοκομείων και οι θάνατοι 
που παραμένουν υψηλοί. Τους

θανάτους τους έχουμε στα άτο
μα τρίτης και τέταρτης ηλικίας. 
Πηγαίνουμε σε παραλλαγές με 
μεγαλύτερες μολυσματικότη- 
τες, δεν είναι απαραίτητο όμως 
ότι έχουν πιο βαριά νόσηση 
ή έχουν αρκετά χαρακτηριστι
κά που τις κάνουν να διαφέ
ρουν από τις προηγούμενες. 
Ενα σημαντικό στοιχείο είναι

η δημιουργία ενός εμβολίου 
που να καλύπτει όλες αυτές τις 
υποπαραλλαγές, ακόμα και τις 
μελλοντικές, έτσι ώστε και το 
εμβόλιο να γίνεται μια φορά 
άπαξ. Αυτό προσπαθεί τουλά
χιστον η επιστημονική κοινό
τητα έτσι ώστε να απαλλαγούμε 
από τη σοβαρή νόσηση από 
τον κορονοϊό».

Με σελφ τεστ επιστροφή στα θρανία;

Λιγότερο από ένας μήνας απομένει για την επιστροφή των μα
θητών στα σχολεία μετά τις καλοκαιρινές διακοπές και ήδη έχει 
ξεκινήσει η συζήτηση σχετικά με τα υγειονομικά πρωτόκολλα 
για μαθητές και εκπαιδευτικούς.
Η καθηγήτρια επιδημιολογίας του ΕΚΠΑ, θεοδώρα Ψαλτοπού
λου, μίλησε στην ΕΡΤ και έδωσε απαντήσεις για το ζήτημα που 
έχει αρχίσει να απασχολεί γονείς και μαθητές.
«Το πιο πιθανό σενάριο, μετά από 2,5-3 χρόνια με κορονοϊό, είναι 
πλέον να υπάρχει ατομική ευθύνη και να υπάρχει η δυνατότητα 
και στα παιδιά και στους ενήλικες είτε να φορέσουν τη μάσκα είτε 
να μην τη φορέσουν. Αυτό δεν είναι μόνο για τη χώρα μας, είναι 
και ευρωπαϊκά είναι και διεθνώς. Βλέπουμε το CDC της Αμερι
κής πλέον δεν μπαίνει τόσο στη διαδικασία απομόνωσης, όσο της 
χρήσης μάσκας και λειτουργίαςτου ατόμου με μάσκα» σημείωσε 
η κ. Ψαλτοπούλου και πρόσθεσε: «0 κόσμος είναι κουρασμένος 
από όλη αυτή τη διαχείριση του κορωνοϊού και πλέον εναπόκει
ται στη δική του δυνατότητα και του δασκάλου που έχει προβλή
ματα υγείας να φορέσει τη μάσκα προκειμένου να προστατευτεί. 
Παρόλα αυτά έχουμε 3-4 εβδομάδες μέχρι εκεί και σίγουρα θα 
παίξει μεγάλο ρόλο η επιδημιολογική εικόνα που θα υπάρχει και 
οι δυνατότητες οι εμβολιαστικές σταδιακά με το νέο εμβόλιο».
Η καθηγήτρια επιδημιολογίας του ΕΚΠΑ άφηοε ανοικτό το ενδε-

Η επιδημιολογική εικόνα στα τέλη του μήνα και στις αρχές Σεπτεμβρίου 
θα καθορίσει τις συνθήκες έναρξης της νέας σχολικής χρονιάς

χόμενο να μην υπόκεινται οι μαθητές σε υποχρεωτικό έλεγχο με 
σελφ τεστ. Αναφορικά με το τεστ, σημείωσε, «καλό είναι να δίνεται 
ως ένα βαθμό αυτή η δυνατότητα σε νόσηση μαζικού ελέγχου. 
Σίγουρα η Επιτροπή και ανάλογα με την επιδημιολογική εικόνα 
της χώρας κατάλληλα θα αποφασίσει κάθε πότε πρέπει να γίνε
ται και κατά πόσο πρέπει να γίνεται» δήλωσε χαρακτηριστικά.
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Διεκδικεί αποζημίωση 
264 χιλ. ευρώ 
από την 6η Υ.Πε.
Πρωτοφανής για τα χρονικά υπόθεση με αγωγή εκ μέρους του προϊσταμένου της Νομικής Υπηρεσίας

Του ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΣΑΚΕΛΛΑΡΟΠΟΥΛΟΥ

Τ
ο σαθρό πλαίσιο που αφορά στην σύ
σταση και συγκρότηση υπηρεσιών του 
δημόσιου τομέα αλλά και. ενίοτε, ο «δά
κτυλος» της πολιτικής εξουσίας με τις πε

ρίεργες. .. προθέσεις αιρετών πολιτικών προ
ϊσταμένων. μπορεί να οδηγήσουν σε χρόνιες 
αντιδικίες.
Στην υπόθεση που αφορά τον ορισμό προ
ϊσταμένου της Νομικής Υπηρεσίας της 6ης 
Υγειονομικής Περιφέρειας Πελοποννήσου (6 
Υ.Πε.) με έδρα την Πάτρα και η οποία εξε
λίσσεται εδώ και μια θετία περίπου, η πρό
σφατη εξέλιξη αφορά την κατάθεση αγωγής 
αποζημίωσης κατά της υπηρεσίας της τάξης 
των 264 χιλ. ευρώ!
Σύμφωνα με το ιστορικό που αναφέρεται στην 
αγωγή που κατατέθηκε πριν από λίγα 24ωρα 
στο Πρωτοδικείο της Πάτρας, ο νομικός προ- 
σελήφθη με πάγια αντιμισθία στο πρώην 
Πε.Συ. Δυτικής Ελλάδας, από τον Ιούνιο του 
2002.

Το 2005 μεταφέρθηκε στην πρώην ΔΥΠε Δυ
τικής Ελλάδας και από το 2007 στην 6η Υ.Πε. 
στην οποία συγχωνεύθηκαν όλες οι ΔΥΠε της 
Περιφέρειας Πελοποννήσου.
Από τον Μάιο του 2005, με την σύσταση των 
ΔΥΠε. υπήρξε ρητή πρόβλεψη για την σύ
σταση Ενιαίας Νομικής Υπηρεσίας με τους 
υπηρετούντες στις υπό συγχώνευση ΔΥΠε 
και από το 2014. τον Ιούλιο, τοποθετήθηκε 
προϊστάμενος της υπηρεσίας.
Τρία χρόνια μετά όμως, από τις 16/11/2017. 
μετά από έκθεση επιθεωρητών του Γενικού 
Λογιστηρίου του Κράτους, ανακοινώθηκε στο 
νομικό ότι «μη εκδοθέντος του Οργανισμού 
(της Ενιαίας Νομικής Υπηρεσίας της 6ης

ΔΥΠε)... δεν τεκμηριώνεται ότι λειτουργεί σε 
επίπεδο διεύθυνσης ώστε να καταβάλλεται 
το αντίστοιχο επίδομα προϊσταμένου».
Από τον Φεβρουάριο του 2018 ανακλήθηκε και 
η απόφαση ορισμού του ως προϊσταμένου 
της υπηρεσίας γι' αυτό και ο ίδιος υποβάλει, 
άμεσα, σχετική ένσταση.
Καταγγέλλοντας ότι δεν δόθηκε στους επι
θεωρητές. σκοπίμως, έγγραφο του τότε δι
οικητή της 6ης ΔΥΠε Γιώργου Γιαννόπουλου 
περί ορισμού του στη θέση του προϊσταμένου 
της υπηρεσίας.
Η αίτηση απορρίφτηκε τότε. Πρόσφατα όμως 
(τέλη 2019) μετά την τελική διαδικασία συγ
κρότησης της 6ης ΥΠε. το διοικητικό κενό 
καλύφθηκε και έγινε ο καθορισμός της διοι
κητικής οργάνωσης της υπηρεσίας. Παράλ
ληλα προχώρησε η τελική οργάνωση της Ενι
αίας Νομικής Υπηρεσίας.
«Ανώτερα κυβερνητικά όργανα της εποχής 
εκείνης (σ.σ. 2018-2019) δεν επιθυμούσαν 
την δική μου νομική εμπλοκή στις υποθέσεις 
νοσοκομείων της 6ης ΥΠε» αναφέρει στην 
αγωγή του ο δικηγόρος ο οποίος καταγγέλ
λει επί της ουσίας πολιτική δίωξη από την 
πρώην κυβέρνηση.
Στα τέλη του 2021 καταφθάνει όμως καθυ

στερημένα, ο καταλογισμός του Γενικού Λο
γιστηρίου με την οποία ζητείται από το νο
μικό να επιστρέφει τα χρήματα που είχε λά
βει ως προϊστάμενος και γίνεται λόγος για 
παράνομο πλουτισμό!
Αυτός, από την πλευρά του. ζητά τώρα την 
αποζημίωση 264 χιλ. ευρώ, με βάση το κα
θεστώς της χρονοχρέωσης και βέβαια αμ
φισβητεί τα περί παράνομου πλουτισμού από 
την υπηρεσία στην οποία συνεχίζει να εργά
ζεται!
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